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Abstract (en)
The chainsaw has a power source enclosed in a case (1), and a cutting device including an inverted tooth chain (2) that is engaged with a drive
pinion. The source assures the rotation of the pinion, and has an electronically-switched and controlled direct current brushless electric motor (4) that
is provided with magnet rotors. A carrying or operating handle (5) is arranged above the pinion and is oriented perpendicular to a longitudinal axis of
a guide bar (3). The pinion is mounted coaxially to an axis of the rotor of the motor.

Abstract (fr)
Scie à chaîne portative à entraînement motorisé du genre comprenant une source de puissance renfermée dans un carter (1) et un dispositif de
coupe comprenant une chaîne à dents (2) et un guide-chaîne (3), caractérisée en ce que : - la source de puissance est constituée par un moteur
électrique à courant continu (4), de type « brushless » (sans balai) et à commande et commutation électroniques, à rotor à aimants, et - une poignée
de portage et de manoeuvre (5) est disposée au-dessous de l'ensemble moteur (6) supportant le guide-chaîne incluant ledit moteur électrique à
courant continu (4).
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